

《单词百科:interact是什么意思?interact怎么发音?interact的解释和用法》

英语单词interact是什么意思?interact怎么读?interact怎么发音?简答网为您整理了interact的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



interact怎么读

interact的读音:[nt r ækt]

interact的意思

1、v.交流 , 互动;相互作用;

interact的相关词组

1、interact with 与...相互作用 , 与...相互影响;与...相互配合;

interact的近义词

- 1、cooperate v.协作;配合;
- 2、interrelate vt.& vi.相互关联[影响];
- 3、network n.网络;网状物;网状系统;广播网;
- 4、relate v.涉及;联系;叙述;认同;

interact的双语例句

- 1、Teachers have a limited amount of time to interact with each child.

教师和每个孩子沟通的时间有限。

- 2、Atoms within the fluid interact with the minerals that form the grains.

液体中的原子与形成颗粒的矿物质相互作用。

- 3、The polysaccharides interact with proteins and help the proteins come together and assemble scaffolds.

多糖与蛋白质相互作用并促进蛋白质的聚合和支架形成。

- 4、There will be a true global village in which telephones, computers and televisions interact.

将会出现一个电话、电脑、电视互动的真正的地球村。

- 5、I do indeed have strong curiosities for new things and like to interact with different people.

你深知人性的复杂,但不会随便怀疑别人的动机.因为你有强烈的好奇心,也喜欢和人相处,久而久之,便见识到各种人的嘴脸.而你也很能和人维持适当的亲疏关系,自然不容易惹祸上身.

- 6、The man and woman depicted interact with each other in a courteous and compassionate manner.

上图中的先生和女士诠释了在与人交往时应有的礼貌和富有同情心的态度.

- 7、P 53 may interact with other proteins as a activator, an repressor or cofactor.

P53蛋白也可以与其它蛋白相互作用作为激活子、抑制子或者辅助因子.

8、These two chemicals interact with each other at a certain temperature to produce a substance which could cause an explosion.

这两种化学药品在一定温度下相互作用并产生一种引起爆炸的物质.

9、SQL (Structured Query Language) is a standard data access language used to interact with relational databases.

SQL (结构化查询语言) 是一种标准的数据存取语言,用来与关系型数据库互动.

10、All things are interrelated and interact on each other.

一切事物互相联系并相互作用.

11、The policeman advised the criminal to interact with the police.

警察劝罪犯与警方合作.

12、By such forces particles may interact with each other even when separated in empty space.

即使质点在空间相隔一定距离,由于这些力的缘故,它们之间仍有相互作用.

13、If your extension needs to interact with web pages, then it needs a content script.

如果你扩展需要和网页交互,那么他就需要一个内容脚本(Contentscripts).

14、Users Interact with Multiple Processes.

用户与多项进程交互.

15、After initiation, the youths started to interact with the older members.

入会仪式后,这些小伙子与老成员开始互动。

16、Who is your audience, and how do you want to interact with them?

你的受众是谁,你如何与他们互动?

17、Of course, you can chat with each other, and you can also interact through animated actions.

当然你还可以和别人聊天,也可以进行一些互动.

18、 Another surprise has been the way people interact with the mobile ads shown on Pandora. Mr.

潘多拉第二个成功之处,是形成了移动广告和人之间的互动.

以上是简答网为您整理的interact怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于interac

t的用法、interact的释义、inter

act的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/interact>

